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Zápis z 3. jednání Komise RHMP pro odstraňování  následků 
povodně 2013 dne 13. 6. 2013  

 
 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 

 
 

 
  
  

 
Program jednání: 

1. Úvodní slovo předsedy komise 
2. Kontrola plnění úkolů  
3. Aktuální situace na území hl. m. Prahy  
4. Různé 

 
 
 
 

 
1. Úvodní slovo předsedy komise 

Předseda Komise Rady hl. m. Prahy pro odstraňování následků povodně 2013 (dále jen 
„komise“) Jiří Vávra se ujal vedení 3. jednání komise a přivítal přítomné hosty.  
 
 
 

 
2. Kontrola plnění úkolů     

Předseda komise Jiří Vávra připomněl uložené úkoly z 2. zasedání komise a oslovil členy, 
aby seznámili přítomné s průběhem plnění uložených úkolů.  
 
• TSK – Ing. L. Pivec – sdělil, že všechny komunikace jsou vyčištěné. 

 
• SVM MHMP – Jan Rak – bere na vědomí, že má sledovat termín pro uplatnění 

požadavků hl. m. Prahy na Ministerstvu financí ČR. 
 
• RED MHMP – Mgr. V. Kožíšková – lhůta 7 dnů bude plynout od okamžiku ukončení 

stavu nouze, nebo od ukončení stavu nebezpečí.  Stav nebezpečí se dá vyhlásit znovu 
po ukončení stavu nouze na dalších max. 30 dnů. Ing. Javornická zjišťovala na MF ČR, 
že můžeme uplatnit požadavky po skončení stavu nebezpečí. Pokud by i tak lhůta 
nestačila, lze požádat o prodloužení. Navrhla členům komise, že se ujme dohledu nad 
stanovenými lhůtami. 

 
• BKR MHMP – Ing. F. Ginzl – k dotazu místopředsedy komise Ing. Richtera osvětlil režim 

stavu nebezpečí, kdy krizová opatření jsou shodná s režimem stavu nouze. Režim 
nouze je pro několik krajů. 

 
• SVM MHMP – Jan Rak – informoval o aktuálním stavu na Císařské louce. Řešení 

budování ocelové mostovky bylo vypuštěno. Do zítra (14.6) večer bude hotova 6m 
široká vozovka, pojezdová 40 tun a dopravní značení. 
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• Místopředseda Ing. P. Richter – vznesl dotaz ke zpřístupnění areálu Hvězdy a Sparty, 

proč se dosud neuklízí areály, když jsou přístupné. Jan Rak úklid zaregistroval, ale 
prověří jej.  

 
• Předseda Jiří Vávra – informoval o neurvale se chovající obyvatelce k armádě, vojsku, je 

třeba vyřešit, aby k takovýmto incidentům nedocházelo. V této souvislosti je nezbytné 
prověřit, jak je to se vstupem  na cizí pozemek. Jan Rak sdělil, že situace byla řešena již 
na místě a bylo přeorganizováno. Ing. F. Ginzl uvedl, že při vyhlášení stavu nouze se 
mění užívací právo k majetku. JUDr. P. Hájek upřesnil, že je možné postihnout fyzickou i 
právnickou osobu. Je třeba obyvatelku seznámit s hrozící výší pokuty až 50 tis. Kč. 

 
 

 
3.Aktuální situace na území hl. m. Prahy  

 
Papírenská ulice 
 
• Jan Rak

 

 – k dotazu předsedy komise Jiřího Vávry uvedl, že 9x denně jsou vyváženy 
kaly, 2x denně shrabky a 1x týdně dovážena chemie. 

Finanční výpomoc Sboru dobrovolných hasičů 
 
• Ing. Z. Javornická

• 

 – informovala, že termín zajištění finanční výpomoci je do středy      
19. 6. 2013, na úterní RHMP bude zpracován tisk k projednání.   
Ing. F. Ginzl

 
 navrhl oslovit hasičské jednotky z Moravy, které rovněž zasahovaly. 

Rozsah  zásob 
  
• Ing. Juránek 

• Ing. Javornická – navrhla, že by bylo vhodnější předložit TISK do RHMP až za 14 dní a 
neřešit jej teď spolu s problematikou odstraňování následků povodně, ale následně jako 
prevenci  -  tento návrh byl přijat s tím, že po uvedené lhůtě bude odborem ROZ MHMP 
zpracováno rozpočtové opatření k zajištění skladových zásob 

– informoval o nutnosti disponovat skladovými zásobami pro krizové 
případy a o zpracování seznamu věcí, které by bylo vhodné mít jako rezervu s tím, že 
správu nad těmito věcmi by měla Správa služeb Hl. m. Prahy 

 
Uhynulé ryby 
 
• Ing. K. Čelikovská

 

 sdělila, že na Císařském ostrově bylo včera zajištěno jen několik ryb, 
pytel s rybami odveze útulek z městské části Praha 7. Během dneška prozatím žádné 
uhynulé ryby nalezeny nebyly. Všechny dotčené oblasti byly kvůli výskytu ryb obeslány 
e-mailem. Nalezené ryby v k. ú. Velká Chuchle sesbírají hasiči.  

Černé stavby 
 
• Ing. I. Jakoubková uvedla, že stavební úřady průběžně zasílají informace o odstraňování 

černých staveb. Termín je do 20. 6. 2013.  
• K dotazu Mgr. Kožíškové k setrvání anglické telefonní linky v Callcentru odpověděla, že 

určení zaměstnanci jsou schopni vyřídit anglické telefonáty a tudíž anglická linka je 
zbytečná. 
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Mezideponie 
 
• Mgr. Kožíšková -  Radotín a Zbraslav - městské části požádaly o odklizení mezideponií a 

nahlásily i kontaminovanou zeminu. K dotazu místopředsedy Ing. P. Richtera na finanční 
náročnost uvedl Ing. D. Frantík – na skládce v Radotíně se nechází  3 tis. m³ a na 
skládce na Zbraslavi 500 m3. Byly získány neoficiální cenové nabídky, kdy se 
nejvýhodnější jeví nabídka za cca 900 tis. Kč.   

• Mgr. V. Kožíšková – z právního hlediska shledává vhodnější mít samostatnou smlouvu. 
Problém u Radotína a Zbraslavi je, že městská část nemůže provozovat skládku. 
Existuje seznam uživatelů skládky, kdo a co na ni vozí.  

• Předseda komise Jiří Vávra navrhl po odvozu zamezit vjezd na skládku. Na dodržení 
zákazu bude dohlížet uniformovaný policista MP HMP. 

• Místopředseda komise Ing. P. Richter – doporučil zamotivovat městské části, aby si to 
řešily a hlídaly a v této souvislosti vydefinovat, na co mají nárok a následně si řeší tyto 
záležitosti v rámci svých kompetencí.  

• Mgr. V. Kožíšková – městské části nechávají přistavovat kontejnery i pro  právnické 
osoby, např. MČ Praha 10 přistavuje kontejner k Selskému dvoru. 

• Ing. Z. Javornická – shledává postup za rozumný, nicméně je třeba nastavit limity. 
• Ing. P. Richter navrhl uložit úkol předsedovi a místopředsedovi komise zapracovat 

do povodňových plánů poslední kapitolu „Likvidace“. 
• Ing. R. Košťál, Ph.D. – doporučil procesní postup na řešení likvidace odpadu takto: 

1. vést jednání se starosty MČ 
2. přijmout opatření pro zamezení vstupu na mezideponie 
3. odvézt odpad 

• Z diskuse vyplynul úkol pro ředitele MHMP Ing. M. Trnku vstoupit v jednání se 
starosty městských částí Zbraslav a Radotín. Následně pak objednat odvoz obou 
mezideponií s tím, že pokud se  po odvozu na nich opět objeví odpad, bude si 
odvoz řešit městská část samostatně na své náklady. 

Termín: ihned 
 

Parky 
 
• JUDr. P. Hájek – informoval o doručených požadavcích na vyjmutí některých parků 

z Rozhodnutí primátora hl. m. Prahy. 
• Předseda komise Jiří Vávra uložil úkol JUDr. P. Hájkovi prošetřit, zda-li je zpřístupnění 

požadovaných parků bezpečné a v kladném případě zajistit realizaci. 
 
Jednání s PVS – Kanalizace  
 
• Ing. Z. Javornická – upozornila, že dosud není zaregistrováno, kolik poruch bude 

v oblasti kanalizace. Až opadne tlak, lze předpokládat propady kanálů. Finanční 
náročnost průzkumu je pro HMP cca 32 mil. Kč. Město nebude uvolňovat dodatečné 
zdroje, bude třeba předložit změnu plánu investic, zbývají prostředky na platby DPH. 
Navrhuje, aby PVS dodalo plán investic, do kterého zahrne i průzkum. Ředitel PVS 
přislíbil dodat podklady během týdne na zpracování tisku do RHMP. 

• Ing. P. Richter uvedl, že částka je vysoká a je třeba odhad ceny prověřit. 
Předsednictvo komise (Jiří Vávra + Ing. P. Richter) zajistí analýzu do středy dne 
19. 6. 2013. Co se týče ceny čerpadel bylo toto loni řešeno s ředitelem Správy služeb 
HMP Ing. J. Juránkem, smlouva je uzavřena na 5 let. PVS doloží podklady pro jednání 
s PVK. 
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Náplavky 
 
• Jan Rak – navrhuje zvýšení kontroly na náplavkách – ponechat uzavřené schody i 

sjezdy. 
• Ing. E. Šuster – se připojil k návrhu a uvedl, že lokality jsou dosud označeny policejními 

páskami. Dne 14. 6. 2013 bude hotové Rašínovo nábřeží ,nábřeží na Františku, Hořejší 
nábřeží a Smíchov do soboty dne 15. 6. 2013. Předsednictvo komise uložilo úkol Ing. E. 
Šustrovi posílit policejní hlídky. 

• Jan Rak – doporučil ponechat Císařský ostrov uzavřený, dokud tam bude technika. Na 
lokalitu dohlíží Policie ČR. 

• Ing. F. Ginzl – upozornil, že náplavky se otevírají až při průtoku 450 cm³ za minutu.  
• Ing. E. Šuster – na místech jsou hlídky 

 
• Předsednictvo komise uložilo úkol řediteli Správy služeb HMP Ing. J. Juránkovi 

provádět kontrolu stabilních podstavců a pevných částí hrazení. Kontrolu budou 
zajišťovat technici Správy služeb, kteří stav předají v písemné podobě na odbor 
SVM MHMP. 

 
Zajištění zásob potravin 
 
• Mgr. V. Kožíšková – oslovila Ing. F. Ginzla s požadavkem na zpracování přehledu 

zásob potravin pro armádu a HSZ, aby bylo možné objednat zásoby na víkend. 
 
Kácení stromů 
 
• Ing. D. Frantík – v pátek 14. 6. 2013 bude dokácena část stromů, v pondělí bude 

zpřístupněna část Stromovky k letohrádku. 
• Jiří Vávra uložil úkol Ing. D. Frantíkovi připravit podklady ke zpřístupnění části 

parku Stromovka k podpisu zastupujícímu primátorovi HMP RNDr. T. Hudečkovi, 
Ph.D.  

• Na Štvanici se má za 14 dní konat společenská akce, je třeba řešit podmáčené stromy 
na ostrově. 

• Jan Rak – na Štvanici je k řešení 36 stromů, během příštího týdne budou práce 
dokončeny.  

• Ing. D. Frantík – navážka byla řešena již před 4 lety, je požadavek na zachování 
kynologického cvičiště, ale cvičiště může být na louce. 

 
Dopravní situace 
 
• Ing. L. Pivec – TSK – dne 12. 6. 2013 byla otevřena výpadovka Zbraslav, dne 14. 6. 

2013 bude otevřena ulice K Přehradám – Zbraslav, ve Velké Chuchli se otevírají ulice 
Dostihová a Chuchelská. Praha 7 – otevírá se ulice Povltavská směrem do Troji a ulice 
Trojská.  

• Je připravena sanace Nuselského mostu, letos má 3 etapy. První etapu je třeba zahájit 
15. 6. 2013, bude znamenat dílčí omezení ve směru do centra.  

• Předseda komise Jiří Vávra vyjádřil s návrhem souhlas. 
• K dotazu Ing. K. Čelikovské informoval Ing. Pivec o tom, že do Nemocnice Na Františku 

lze jezdit od Právnické fakulty, ale pro sanitky a zásobování též od Čechova mostu.  
 
Požadavky městských částí 
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• Ing. F. Ginzl se dotázal, jak postupovat, když městské části požadují likvidační práce, ale 
už jsou to revitalizace.  

• Ing. Z. Javornická uvedla, že je třeba směřovat požadavky na Sekci finanční a správy 
majetku MHMP s tím, že městské části mají do 14. 6. 2013 rozdělit práce na preventivní, 
sanační a obnovovací a požadavky poslat.  

• Jiří Vávra uložil v tomto smyslu úkol Ing. Z. Javornické sepsat tuto informaci a poslat 
ji všem starostům městských částí jménem předsedy komise.  

• Ing. F. Ginzl se dotázal, kdo řeší požadavky na čištění Vltavy.  
• Jiří Vávra odpověděl, že pokud se požadavky týkají vody, řeší je Povodí Vltavy.¨ 

 
 
Správa služeb 
 
• Ing. J. Juránek informoval, že na Kampě zůstává postavená „padesátka“ a požádal o 

garanci, aby byla zachována až do příštího týdne. Bude poskytnuta informace starostovi 
MČ Praha 1 Lomeckému. 

• Zábrany zůstávají ve Stromovce  
• Pan ředitel navrhl zkrátit provoz humanitárního skladu o 2 hodiny. 
• Předsednictvo komise vyjádřilo s návrhem souhlas. 
• Správa služeb obdržela dar –antibakteriální gely v hodnotě 3 milionů, kterým končí 

exspirace v srpnu. Pro rychlé využití je rozdá hasičům, armádě, či policii 
 
 
Zdravotnictví –Ing.K. Čelikovská 
 
Povodňová deratizace probíhá od pondělí podél Botiče a Rokytky. 
Praha 3 a Praha 9 nederatizuje 
Praha 4, 5 a Praha 7 čekají na opad vody. 
Tam, kde je větší výskyt potkanů se bude deratizace za tři týdny opakovat 
 
Dezinsekce : 18.6. přijdou látky na larvy, když se do úterka nestihnou použít, bude postřik 
na komáry a pak se bude opakovat. 
 
Na dotaz předsedy jiřího Vávry, zda jsou k dostání repelenty proti komárům informovala 
Mgr. V. Kožíšková, že má ještě 250 repelentů a pošle je zasahujícím vojákům na Císařský 
ostrov- zítra ráno se domluví s podpl. Poláškem 
 
Jan Rak se ptá, zda je nutné, aby na Císařském ostrově mířila kamera na vojsko. 
Není. 
Ing. F. Ginzl zařídí demontáž kamery na Císařském ostrově. 
 
Ing. K. Čelikovská rozešle na MČ kontakty na hygienické stanice. 
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Příští schůzka komise se bude konat zítra 14.6. od 18 hodin. 
Sobotní  zasedání bude zrušeno. 
 
 

Zasedání skončilo v 19:15 hod. 
 

 
 

 
 
Schválil: Jiří Vávra 
 
 
 
Schválil: Ing. Pavel Richter 
 
 
 
Zapsala: Ladislava Šimková 
              Mgr. Dana Rokosová 


